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ZAPISNIK 

s 3 . sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 30. prosinca 2024. godine, s početkom u 9:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Stefanie Milka Čihoratić, Tea Škratulja,  

ODSUTNI ČLANOVI: Korana Katić, Matko Kovačević 

OSTALI PRISUTNI: - 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da postoji kvorum i da Upravno vijeće može 

pravovaljano odlučivati te je predložila dnevni red kako slijedi: 

 

 

1.   Zapisnik s 2. sjednice Upravnog vijeća 

2.   Zaključak  

2.1.  Prijedlog Odluke o razrješenju v.d. ravnateljice Dječjeg vrtića Biser Lastova 

3.   Zaključak 

3.1.  Prijedlog Odluke o imenovanju v.d. ravnateljice Dječjeg vrtića Biser Lastova 

4.   Financijski Plan Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2025. godinu  

5.     Razno 

 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) usvaja dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK S 2. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

Kako nije bilo primjedbi i komentara na zapisnik, predsjednica Antonia Frlan stavlja isti na 

glasovanje. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 2. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa tri glasa „za“) usvaja. 

 

AD 2. ZAKLJUČAK PRIJEDLOGA ODLUKE O RAZRJEŠENJU V.D. 

RAVNATELJICE DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA 

Predsjednica Antonia Frlan obrazlaže kako je Andrea Delić bila imenovana kao v.d od rujna 

2024. godine do provedbe natječaja. Od tada se provelo par natječaja te je na zadnji provedeni 

pristigla jedna (1) prijava. Andrea Delić se razrješuje sa 6. 01. 2025. godine jer ona više ne 

želi biti v.d ravnateljica.  

Predsjednica stavlja na glasovanje Zaključak Prijedloga Odluke o razrješenju v.d ravnateljice 

Dječjeg vrtića Biser Lastova . 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 

 

Zaključak Prijedloga Odluke o razrješenju v.d. ravnateljice Dječjeg vrtića Biser 

Lastova 

                                                                  ( u prilogu) 

 

AD 3.  ZAKLJUČAK PRIJEDLOGA ODLUKE O IMENOVANJU V.D. 

RAVNATELJICE DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako se na natječaj za ravnatelja javila jedino Ivana 

Marčeta Frlan koja ne ispunjava uvjete natječaja i ne može biti ravnateljica, ali može biti v.d. 

do godine dana i takav je i prijedlog.  

Nakon kratke rasprave predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Zaključak Prijedloga 

Odluke o imenovanju v.d. ravnateljice Dječjeg vrtića Biser Lastova. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 

 

Zaključak Prijedloga Odluke o imenovanju v.d. ravnateljice Dječjeg vrtića Biser 

Lastova. 

 ( u prilogu) 

 

 

AD 4. FINANCIJSKI PLAN DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA ZA 2025. 

GODINU 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je već bio donesen Prijedlog Financijskog plana koji 

se sukladno mogućnostima Proračuna Općine Lastovo malo izmijenio i nakon što je Općinsko 

vijeće donijelo Proračun za Općinu Lastovo za 2025. godinu sada se u skladu s time donosi i 

Financijski Plan za Vrtić.  

Tea Škratulja, član, postavlja pitanje postoji li mogućnost povećanja plaća.  

Antonia Frlan, predsjednica obrazlaže kako će se plaće povećati od 1. siječnja 2025. godine te 

da je to već uračunato u Proračunu. Plaće će biti kao i do sada rasti od 1. siječnja.  

Predsjednica Antonia Frlan zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Financijski Plan 

Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2025. godinu  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) usvaja 

 

Financijski Plan Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2025. godinu  

(u prilogu) 

 

A.D 5. RAZNO 

 

Tea Škratulja, član, navodi problem odgojitelja kao trenutno najveći problem u Vrtiću.  

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako se pokušavalo pronaći zainteresiranu stručnu osobu 

međutim nije bilo uspjeha. Pokušavat će se i dalje. Ukoliko se ne nađe novi odgojitelj trebat 

će se reorganizirati rad sa postojećim kadrom. Razgovaralo se i o planiranju rada vrtića na 

tjednoj bazi. Tko bi to trebao raditi i kako se radi…o plaćama koje su jako male s obzirom na 

obim posla i odgovornost koja iz toga proizlazi.  
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Predsjednica je zaključila sjednicu u 9.30 sati.  

        

Zapisnik prema tonskom zapisu napisala                                  Predsjednica Upravnog vijeća 

 

  Iva Frlan, v.r                                                                                   Antonia Frlan, v.r 

 

 

KLASA: 601-02/24-01/14 

URBROJ: 2145-05-02-25-2 

U Lastovu, 15. siječnja 2025. godine  

 

Prilog: 

 

- Zaključak Prijedloga Odluke o razrješenju v.d. ravnateljice Dječjeg vrtića Biser 

Lastova 

- Zaključak Prijedloga Odluke o imenovanju v.d. ravnateljice Dječjeg vrtića Biser 

Lastova 

- Financijski Plan Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2025.  


